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Protokół 

z posiedzenia XIII sesji Rady Gminy w Rozprzy odbytej w dniu 30 stycznia  2012 roku. 

 
Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Rozprzy. 

 

Punkt 1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

 
Obrady prowadził  Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. 
Powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
W obradach uczestniczyło 15 radnych. Lista obecności w załączeniu protokółu. 
 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Janusz Jędrzejczyk Wójt Gminy 
2. Artur Cubała Zastępca Wójta 
3. Bożena Nagrodzka  Sekretarz Gminy 
4. Bogdan Górecki Skarbnik Gminy 
5. Ilona Maćkiewicz  Radca Prawny 
6. Jan Życiński  Dyrektor ZGK 

 
W trakcie omawiania punktów porządku obrad  na posiedzenie zapraszani byli  pracownicy, 
którzy przygotowywali projekty uchwał na sesję. 
 
 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel zapytał, czy są uwagi do porządku obrad, który 
radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. Zmian nie wniesiono w związku z powyższym 
porządek realizowany był w następującym brzmieniu: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przyjęcie protokółu z XII sesji Rady Gminy. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Rozprza na 

lata 2012 – 2022. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Rozprza na 2012 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia  kredytu na pokrycie planowanego deficytu 

budżetowego. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie części nieruchomości 

oznaczonej numerem 461 położonej w miejscowości Niechcice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej 

oznaczonej numerem 1246 położonej w miejscowości Niechcice. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości  zabudowanej 

oznaczonej numerem 144/4 położonej w miejscowości Wroników. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu sfinansowania zadań z zakresu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Rozprza w ramach II etapu 

realizowanego w 2012 roku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia Gminy Rozprza z „Aglomeracji Piotrków 

Trybunalski”. 

12. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2011 rok: 

- Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej 

- Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego. 

13. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie obrad. 

Protokół z XII sesji Rady Gminy  odbytej 30 grudnia 2011 roku przyjęto jednogłośnie. 
 

Punkt 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami 

 
Wójt Janusz Jędrzejczyk przedstawił bieżące sprawy gminy. 
Mówił między innymi o odbytych wspólnych posiedzeniach stałych Komisji Rady Gminy, 
 na których omawiane były następujące sprawy: 
1)  analizowano projekt budżetu Gminy na 2012 rok, 
 2) zapoznano się z informacją na temat: 
-  projektu kanalizacji  sanitarnej północnej części gminy Rozprza i uznano, że gmina powinna 
wystąpić z „Aglomeracji Piotrków Trybunalski” w ramach Krajowego Programu Oczyszczania 
Ścieków Komunalnych, 
-  rozbudowy drogi krajowej nr 91, 
-  obwodnicy S12 – przebiegającej przez miejscowości Longinówka i Milejowiec. 
 
Ponadto Wójt poinformował o: 
- odbytym spotkaniu z Komendantem Miejskim Policji w sprawie finansowego wsparcia   
w wysokości 15.000 zł   na dodatkowe patrole na terenie Gminy Rozprza, 
-  planowanej organizacji DNI Rozprzy w dniach 1 – 3 czerwca  2012 roku wspólnie  
z sołectwem Truszczanek, 
- odbytym spotkaniu roboczym z udziałem przedstawicieli miejscowości Niechcic w sprawie 
zagospodarowania budynku po byłym domu ludowym w Niechcicach. Ponownie spotkanie 
odbędzie się w lutym w celu wypracowania jednoznacznego stanowiska dotyczącego 
zagospodarowania obiektu, 
- spotkaniu Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej w sprawie zmiany Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Rozprza, przystąpienia  
do sporządzenia  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  dla nieruchomości 
stanowiącej  rolniczą  oczyszczalnię ścieków w Niechcicach oraz terenów przyległych, 
przystąpienia do sporządzenia  miejscowego  planu zagospodarowania przestrzennego dla 
terenu położonego  w miejscowości Truszczanek oraz  zaopiniowania  projektu budowy 
autostrady A1 w części dotyczącej  terenów Gminy Rozprza.  
Komisja  stwierdziła, że należy uwzględnić przy pracach projektowych zjazd z autostrady  A1 
na teren Gminy Rozprza, zmianę przeznaczenia terenów po rolniczej oczyszczalni ścieków, 
wyodrębnić  tereny  pod elektrownie wiatrowe oraz tereny pod zabudowę mieszkaniową  
w miejscowości Truszczanek. 
 
Pytań do przedłożonego sprawozdania przez Wójta Gminy nie było. 
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Punkt 4 

Podjęcie  uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Rozprza na lata 2012-2022 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że przy opracowywaniu  Wieloletniej 
Prognozy Finansowej wzięto pod uwagę  dane historyczne, a więc wykonanie budżetu za rok 
2009 i 2010, a w przypadku  2011 roku wielkości określono na poziomie planowanego 
wykonania dochodów i wydatków oraz planowanych przychodów i rozchodów  budżetu na 
dzień 30.12.2011 roku. W Wieloletniej Prognozie  Finansowej na lata 2013 -2022 przyjęto 
wzrost dochodów  bieżących na poziomie 3,5%. Natomiast wydatki planuje się zmniejszyć  
do kwoty 25.000.000 zł, aby w latach 2014-2022 przyjąć ogólny wzrost  na poziomie około 
2%. 
Następnie zapoznał Radę z pozytywną opinią Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Łodzi dotyczącą projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej. 
Opinia w załączeniu protokółu. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zapoznał z pozytywną opinią Komisji Budżetu, Finansów 
i Rozwoju Gospodarczego dotyczącą przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Rozprza.  Opinia w załączeniu. 
 
W dyskusji radny Janusz Misztela zwrócił uwagę na punkt 18 wieloletniej prognozy dotyczący 
zadłużenia gminy. Zadłużenie gminy  w 2012  wzrosło do 59 %, ale w latach następnych 
maleje. 
Radny zaznaczył, że zadłużenie nie ciąży tylko na Wójcie ale również na Radzie Gminy  
i należy wspólnie czuwać nad jego zmniejszeniem na koniec kadencji. 
 
Przyjęto jednogłośnie 

 

Uchwałę nr XIII/1/12 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy Rozprza na lata 2012-2022 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

Punkt 5 
Uchwalenie budżetu Gminy Rozprza na rok 2012 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że dochody na 2012 rok zaplanowane zostały 
w kwocie 29 324 731,00 zł, co stanowi 2,16 % więcej w stosunku do planowanych  dochodów 
budżetu w 2011 roku. W kwocie tej ustalono dochody bieżące  w wysokości 29. 069. 731 zł 
co stanowi  99,13 %  oraz dochody majątkowe  w wysokości 255.000 zł.  
Na dochody budżetu składają się: 
-  dochody własne - 32,26% 
-  subwencja ogólna – 54,54 % 
-  dotacje celowe na zadania  zlecone i powierzone – 11,78 % 
-  dotacje na zadania własne – 1,42 % 
 
Natomiast wydatki  zaplanowano w wysokości  30 297 405,00 zł , co stanowi  6,60 %  mniej 
 w stosunku do planowanych  wydatków budżetu w 2011 roku. 
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Wydatki bieżące stanowią 27 105 004,86 zł  tj.  89,46% , natomiast wydatki majątkowe 
3.192.400, 14  tj. 10,54 % wydatków gminy.  
Planowany deficyt budżetu  wynosi 972 674,00  złotych. 
Skarbnik Gminy zaproponował  zmianę wydatków w załączniku nr 3 – wydatki na zadania 

inwestycyjne tj.  
- w poz. 10 - „Wykonanie projektu na budowę placu zabaw przy Przedszkolu w Niechcicach”   
środki  w wysokości 4.500 zł, 
 -  w poz. 14 – „Budowa trybun oraz adaptacja zaplecza na boisku sportowym w Mierzynie”  
kwotę w wysokości 14.500 zł. 
Powyższe zmiany nie powodują zmian w wydatkach  budżetowych  oraz zmiany deficytu 
budżetowego. 
W dalszej części posiedzenia zapoznał Radę  z pozytywną opinią Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Łodzi w sprawie projektu budżetu Gminy Rozprza na 
2012 r. oraz z pozytywną opinią dotyczącą możliwości sfinansowania  deficytu  budżetowego  
Gminy Rozprza. 
Natomiast Przewodniczący Rady przedstawił pozytywną opinię  Komisji Budżetu, Finansów  
i Rozwoju Gospodarczego, która stanowi załącznik do protokółu. 
 
W dyskusji radna Jadwiga  Kułak-Pełka wnioskowała o naniesienie poprawki do budżetu 
polegającej na  zmniejszeniu  o 20.000 zł  wydatków  w  dz. 750  rozdz. 75075 promocja 

gminy, a zwiększenie wydatków o tę samą kwotę w dz. 851- ochrona zdrowia. 
Powyższą kwotę proponowała  przeznaczyć na profilaktykę chorób nowotworowych.   
 
Autopoprawki do budżetu była możliwość  nanoszenia na posiedzeniu komisji  o co radna nie 
wnioskowała odpowiedział Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Gemel. 
W związku z powyższym wniosek radnej można rozważyć w późniejszym czasie przy 
wprowadzaniu zmian do budżetu.   
 
Przy jednym głosie wstrzymującym przyjęto 

 

Uchwałę nr XIII/2/12 

w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Rozprza na 2012 rok 

 

Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Wójt Gminy Janusz Jędrzejczyk  podziękował  za przyjęcie budżetu Gminy Rozprza na 2012 
rok w przygotowanej wersji, który jest wynikiem wspólnie wypracowanych kompromisów. 
Natomiast  w ciągu roku jest możliwość  dokonywania zmian i wniosek radnej można wziąć 
pod uwagę. 
 
 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na pokrycie 

 planowanego deficytu budżetowego 

 
Skarbnik Gminy Bogdan Górecki poinformował, że w budżecie gminy na 2012 rok planowany 
jest deficyt w wysokości 972 674 zł , który w całości zostanie  sfinansowany przychodami 
 z tytułu kredytów i pożyczek, w związku z powyższym uzasadnione jest zaciągnięcie  kredytu 
długoterminowego na pokrycie planowanego deficytu budżetowego w wysokości 950.000 zł. 
Koszt kredytu szacuje się na kwotę około 350.000 zł przy oprocentowaniu na poziomie 6% . 
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Spłata kredytu nastąpi w latach 2015-2022, wybór banku nastąpi w trybie ustawy Prawo 
zamówień publicznych . 
 
Przyjęto jednogłośnie 

 

Uchwałę nr XIII/3/12 

                                       w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

Uchwała w załączeniu. 
 
Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody  na zbycie części nieruchomości 

oznaczonej numerem 461 położonej w miejscowości Niechcice 

 

Kierownik Referatu Małgorzata Wrzeszcz poinformowała, że Gmina Rozprza jest 
właścicielem działki oznaczonej  numerem 461 o pow. 1,10 ha położonej  w miejscowości 
Niechcice przy ul. Piotrkowskiej. Zgodnie z wnioskiem Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa 
Publicznego, aby dokonać podziału działki i wydzielić  dwie działki pod zabudowę 
mieszkaniową. Wystąpiono o warunki zabudowy dla inwestycji polegającej na budowie 
dwóch  budynków mieszkalnych jednorodzinnych z infrastrukturą techniczną. Warunki takie 
zostały wydane dzięki czemu możliwe jest wykonanie  i zatwierdzenie podziału działki. 
Aby dokonać podziału wyżej wymienionej działki, niezbędnym staje się podjęcie  uchwały  
w  sprawie wyrażenia wstępnej zgody na zbycie  jej części. 
 
Rada Gminy jednogłośnie wyraziła zgodę na zbycie części nieruchomości  oznaczonej 
numerem  461 położonej  w miejscowości Niechcice oznaczonej nr 461 o pow. 1,10 ha. 
Przyjęto w powyższej sprawie  
 

Uchwałę nr XIII/4/12 

 
Uchwała w załączeniu. 
 

Punkt 8 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości oznaczonej 

numerem 1246 położonej w miejscowości Niechcice 

 
Kierownik Referatu Małgorzata Wrzeszcz poinformowała, że Gmina Rozprza stała się  
właścicielem działki nr 1246 o pow. 0,1060 ha na podstawie decyzji Wojewody Łódzkiego  
w 2011 roku.  
Na działce znajduje się  budynek mieszkalny w bardzo złym stanie technicznym. 
Pozostawienie tej nieruchomości w zasobie  komunalnym wymagałoby  poniesienia  
znacznych  środków finansowych  na rozbiórkę budynku. 
Komisja Rolnictwa… Rady Gminy na posiedzeniu w dniu 20 grudnia 2011 roku 
zaproponowała sprzedaż działki w całości z naniesieniami. 
W związku  z tym zasadnym jest podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży działki 1246  
w Niechcicach wraz z budynkiem. 
 
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła  
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Uchwałę nr XIII/5/12 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości zabudowanej oznaczonej numerem 

1246 położonej  w miejscowości Niechcice 

 
Uchwała w załączeniu protokółu . 
 

Punkt 9 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie  nieruchomości zabudowanej 

oznaczonej  numerem 144/4 położonej w miejscowości Wroników 

 
Kierownik Referatu Małgorzata Wrzeszcz poinformowała, że z wnioskiem o sprzedaż 
zabudowanej działki zwrócił się prywatny nabywca. Na działce znajduje się spichlerz, który 
wpisany jest do gminnej ewidencji zabytków. 
Sprawa sprzedaży działki omawiana była na posiedzeniu Komisji Rolnictwa… Rady Gminy. 
Członkowie Komisji  wydali pozytywną opinię w sprawie sprzedaży powyższej nieruchomości. 
W związku z tym, że spichlerz wpisany jest do ewidencji zabytków wystąpiono do 
Konserwatora Zabytków w Piotrkowie z prośbą o wydanie pozwolenia  na jej sprzedaż. 
Konserwator umorzył postępowanie w przedmiotowej sprawie uzasadniając, iż działka  
i znajdujący się  na niej budynek nie są wpisane do rejestru zabytków. 
W związku z powyższym nie istnieją przeszkody sprzedaży tej działki wraz z budynkiem. 
Podjęcie uchwały umożliwi zbycie przedmiotowej nieruchomości. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

 

Uchwałę nr XIII/ 6 /12 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej  

oznaczonej numerem 144/4 położonej w miejscowości Wroników 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 

 

Punkt 10 

Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu sfinansowania zadań z zakresu usuwania azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Rozprza w ramach II etapu realizowanego 

w 2012 roku 

 

Inspektor Anna Karlińska poinformowała, że celem pozyskania  środków finansowych  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Łodzi na usuwanie azbestu  
z nieruchomości położonych na terenie Gminy Rozprza niezbędne jest podjęcie uchwały  
w powyższej sprawie. 
W związku z tym, że w międzyczasie po przesłaniu materiałów radnym przeprowadzona 
została rozmowa z pracownikiem Urzędu Marszałkowskiego p. Karlińska zaproponowała 
naniesienie zmiany w  tytule  projektu uchwały.  
Zapis „ w ramach II etapu, realizowanego w 2012 roku” zaproponowała zastąpić zapisem 
„ w ramach I etapu, realizowanego w latach 2011-2012” 

Rada przyjęła powyższą zmianę do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Rady zapoznał z pozytywną opinią Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. Opinia w  załączeniu protokółu. 
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Przyjęto jednogłośnie po naniesionych zmianach 
 

Uchwałę nr XIII/7/12 

w sprawie regulaminu  zadań z zakresu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 

z terenu Gminy Rozprza w ramach I etapu realizowanego w latach 2011-2012 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie  wystąpienia Gminy Rozprza z „Aglomeracji Piotrków 

Trybunalski” 

 
Na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy przekazana została przez Kierownika 
Referatu Infrastruktury i Rozwoju Gospodarczego Marzenę Kacperczyk  informacja na temat 
projektu budowy kanalizacji sanitarnej północnej  części Gminy Rozprza i przyłączenia 
miejscowości Janówka, Milejów, Longinówka i Milejowiec  do oczyszczalni ścieków  
w Piotrkowie Tryb do 2015 rok.  W powyższym celu powstała „Aglomeracja Piotrków 
Trybunalski”, do której Gmina Rozprza przystąpiła. 
W związku z tym, że gminę nie stać finansowo na wykonanie powyższego zadania do 2015 
roku, na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy  podjęto decyzję o wycofaniu się 
Gminy Rozprza z „Aglomeracji Piotrków Tryb.”. 
Za powyższym  przemawiają również następujące czynniki: 
- niski wskaźnik koncentracji zaludnienia 
- bardzo wysokie koszty realizacji inwestycji 
- brak możliwości dofinansowania projektu ze środków zewnętrznych. 
 
Przyjęto jednogłośnie  

 

Uchwałę nr XIII/8/12 

w  sprawie opinii na temat wystąpienia Gminy Rozprza  

z „Aglomeracji Piotrków Trybunalski” 

 
Uchwała w załączeniu protokółu. 
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel w nawiązaniu do podjętej decyzji przez Radę Gminy 
mówił o potrzebie opracowania koncepcji budowy w przyszłości kanalizacji w północnej 
części gminy z możliwością wykorzystania wykonanego projektu.  
Zasadnym jest wystąpienie do projektantów w powyższej sprawie.  
 
 

Punkt 12 

Sprawozdanie z działalności  Komisji za 2011 rok 

 
Sprawozdania z działalności Komisji za 2011 rok złożyli: 
1/ Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony 
Przeciwpożarowej - Grzegorz Konopka  
2/  Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  - Małgorzata 
Nowakowska. 
Sprawozdania w załączeniu protokółu. 
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Punkt 13 

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania 

 

W punkcie interpelacje, wolne wnioski i zapytania poruszono następujące sprawy: 
 

1/ Wójt Janusz Jędrzejczyk powrócił do tematu, którym zajmowała się Komisja Zdrowia, 
Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska dotyczącego zagospodarowania ścieków i gnojowicy 
przez Gospodarstwo Rolno-Hodowlane w Niechcicach. 
Poinformował, że w Urzędzie Gminy znajduje się do wglądu protokół  z przeprowadzonej 
kontroli przez Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska,  w którym Komisja może się 
zapoznać, ponieważ  zawarte są w nim poruszane problemy przez Komisję.  
 
2/  Kierownik Referatu Infrastruktury i Rozwoju Gospodarczego Marzena Kaceprczyk 
na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy, które odbyło się 18 stycznia 2012 
roku  przedstawiła informację  dotyczącą budowy obwodnicy miejscowości  Rozprza w ciągu 
drogi krajowej  nr 91.  Poinformowała, że Firma Scott Wilson działająca na zlecenie 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Łodzi wykonała projekt z propozycją 
dwóch wariantów zachodnich (A i B) i dwóch wariantów wschodnich (A i E) dla  m. Rozprza, 
natomiast m. Niechcice nie była brana pod uwagę. Był wypracowany przez mieszkańców 
wariant  społeczny G obejmujący również Niechcice. 
 Pani Kacperczyk przedstawiła radnym dokładna informację dotycząca wszystkich 
podejmowanych działaniach przez Urząd Gminy, Radę Gminy oraz mieszkańców gminy.  
W dniu 18 stycznia br. gmina nie znała ostatecznego stanowiska GDDK i A odnośnie 
przebiegu obwodnicy.  
Natomiast w dniu  19 stycznia 2012 roku Generalna Dyrekcja  przesłała do Urzędu Gminy 
protokół z posiedzenia dot. „Studium Techniczno- Ekonomiczno-Środowiskowego dla 
budowy obwodnic: m. Srock, Rozprza, Kamieńsk w ciągu drogi  krajowej nr 91 i m. Radomsko  
w ciągu drogi krajowej nr 91 i nr 42. 
W protokóle przyjęty  został wariant dla m. Rozprza AB, który dla Generalnej Dyrekcji jest 
wariantem najkorzystniejszym. 
Wyżej wymieniony wariant nie uzyskał poparcia lokalnej społeczności – w konsultacjach 
społecznych nie złożono żadnej  ankiety za tym wariantem. Wariant AB wprowadzony jest 
 w zabudowaną strukturę miejscowości Rozprza i Kęszyn- Dzięciary oraz zaplanowanych jest 
do wyburzeń 7 budynków. Ponadto w wariancie preferowanym przez Inwestora, nie 
przewidziana jest obwodnica Niechcic. 
 
W dyskusji:  
 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel nawiązał do przeprowadzonych konsultacji przez 
projektantów i Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad z mieszkańcami, które jak 
widać nie przynoszą korzyści, a są jedynie ustawowym wymogiem.  
 
Radny Janusz Misztela stwierdził, że wybrany został przez Generalną Dyrekcję najkrótszy 
najkorzystniejszy wariant.  Uwzględnione są miejscowości posiadające zakręty tj. Srock, 
Rozprza i Kamieńsk. 
 
Radna Jadwiga Kułak –Pełka  pytała o koszty budowy obwodnicy m. Niechcice. 
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Pani Marzena Kacperczyk przedstawiła koszty budowy wyszczególnione w protokóle tj. 
-  wariant A obwodnica m. Srock                                   27,47 mln. zł 
-  wariant AB obwodnica m. Rozprza                             94,18 mln. zł  
-  wariant G (społeczny) obejmujący m. Niechcice     108,33 mln. zł 
 
Radna Jadwiga Kułak-Pełka  zwróciła uwagę, że różnica w kosztach jest nie wielka  pomiędzy 
wariantem AB, a wariantem G, natomiast korzyści dla mieszkańców Niechcic są 
niewspółmierne do przedstawionych kosztów. 
Radna uznała, że informacja taka dla mieszkańców powinna się znaleźć w Biuletynie 
Informacji Publicznych. 
 
Wójt Janusz Jędrzejczyk poinformował Radę, że we wszystkich pismach, które wychodziły  
z Urzędu Gminy do Generalnej Dyrekcji poruszane było dobro mieszkańców i preferowany 
był wariant społeczny G  bez wyburzeń budynków.  
W nawiązaniu do otrzymanego protokółu zostanie wystosowane pismo do Generalnej 
Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o akceptację wariantu G budowy obwodnicy m. Rozprza  
i m. Niechcice. Wariant G jest wariantem najtańszym i najkorzystniejszym, ponieważ 
występuje najmniejsza liczba skrzyżowań do przebudowy, brak wyburzeń budynków i nie ma 
potrzeby budowy ekranów akustycznych . 
 
Przewodniczący Rady dodał, że w tej sytuacji nie należy się poddawać. Podobne stanowisko  
popierające  wariant G przesłane zostanie do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  
i Autostrad od Rady Gminy w Rozprzy. 
Ponadto Przewodniczący uznał, że należy zorganizować ponowne spotkanie w gminie 
udziałem  przedstawicieli Generalnej Dyrekcji i Projektantów  w celu ponownego omówienia 
realizacji wariantu G budowy obwodnicy obejmującej miejscowość Rozprzę i Niechcice. 
 
Kończąc dyskusję w powyższym temacie radni z okręgu Niechcice obwiniali poprzednie 
władze za to, że  przy uchwalaniu Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania 
zaznaczony został w studium orientacyjny korytarz przebiegu obwodnicy tylko miejscowości  
Rozprza, na którym obecnie opierają się projektanci oraz Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  
i Autostrad.  
 

Punkt 14 

Zakończenie obrad 

 
Przewodniczący Rady Tomasz Gemel zwrócił się do Przewodniczących Komisji  
o przygotowanie planów pracy komisji na 2012 rok do przyjęcia na następnej sesji, natomiast  
pozostałe trzy komisje o przygotowanie sprawozdań z działalności komisji w 2011 roku. 
Podziękował obecnym za udział w sesji. Obrady zakończono o godzinie 12.15. 
 
 
Protokółowała:                                                                                           Przewodniczący Rady 
K. Dobrowolska 

                                                                                                                              Tomasz Gemel 

 
 


